
SESTALA SE JE OBČINSKA KONFERENCA ZKS

O OD, preskrbi
in samokritiki

Stabilizacijska prizadevanja in zategova-
nje pasu ne sme prizadeti samo delavcev v
neposredni proizvodnji. Zaradi padanja
realnih osebnih dohodkov so najbolj priza-
deti tisti, ki imajo manj kot 5000 dinarjev
osebnih dohodkov. V nekaterih delovnih or-
ganizacijah so take primere že pričeli evi-
dentirati. Tu je nujno hitro ukrepanje.
Skratka, cene divjajo, osebni dohodki pa
ostajajo isti, zaradi tega pa je ogrožen
osnovni življenjski standard prenekaterega
delavca. O tovrstni problematiki so razprav-
Ijali številni člani občinske konference ZKS
naše občine na seji, ki je bila 18. septembra.

V uvodu je predsednik OK ZKS Aleš
Rueh poudaril: »Podatki o gospodarjenju v
letošnjem prvem polletju v naši občini kaže-
jo, da pri uresničevanju naloga za ekonom-
sko stabilizacijo še nismo uspeli zaustaviti
nekaterih negativnih gibanj. Pomemben do-
sežek pa je povečana akumulacija in boljše
razporejanje dohodka. Od razporejanja pa
bomo morali v bodoče preiti na večje
ustvarjanje dohodka.«

O naporih za izvoz, ki zaradi čudnih potov
naše administracije niso vedno okronani z
uspehom, je spregovoril Mirko Zorčič iz
Hoje: »Naš načrtovani izvoz bomo do konca
leta verjetno uspeli delno preseči. Ob tem
pa se borimo s številnimi težavami in neure-
jenostjo pri izvozu. Že pred časom smo se
poskušali preusmeriti v celoti na domače
repromateriale (da jih ne bi uvažali kot do-
slej) pa nam to v celoti ni uspelo.

Stabilizacijo vse preveč gradimo le na ne-
posrednem proizvajalcu. Delavci pa menijo,
da bi morali pogiedati stabilizacijsko obna-
šanje tudi tistih »zgoraj«. Ob tem mislimo

tudi na povečanje zveznega proračuna in
bohotenje SIS.«

Ana Marija Derganc iz Ilirije: »naše delo
v veliki meri sloni na uvozu surovin, ki jih
sicer doma ne moremo dobiti. Težave, ki
zaradi tega nastajajo, bomo skušali prema-
govati z izboljšanjem organizacije. Strinja-
mo se z zajezitvijo cen, toda kako naj tu
sodelujemo, ko pa nam se zvišujejo cene
surovin.«

Člani so spregovorili tudi o slabi preskrbi
z živili in nujnimi življenjskimi potrebščina-
mi. Menili so, da je nujna akcija za izboljsa-
nje zavesti kupcev kot prodajalcev. Prav
siednji so s svojim obnašanjem marsikdaj
krivi za začetek potrošniške mrzlice. Morali
pa bi pomirjevalno delovati na kupce. Seve-
da pa ne smemo vzrokov za pomanjkanje
iskati le v potrošniških mrzlicah. Škriplje
namreč v celotnem sistemu preskrbe, ki ni
urejen. Tu bi bile nujne takojšnje dolgoroč-
ne rešitve, ne pa le trenutno gašenje požara.

Kritik je bilo veliko, le redki pa so pometli
pred svojim pragom in kritiki izrekli tudi
samokritiko. Zato se je v razpravi oglasil
tudi sekretar OK ZKS Vasja Butina: »Imam
občutek, da smo zelo hitro kritični do dru-
gih, ne pa najprej do sebe. Vemo pa, da se
tudi sami neodgovorno obnašamo. Do kon-
ca meseca naj bi sklicali sejo s sekretarji
osnovnih organizacij ZK, kjer naj bi jih
seznanili s trenutno situacijo in jih spodbu-
dili za aktivnejše delo.« Zaključke in sklepe
s seje je oblikovala posebna skupina. Posre-

N dovali pa jih bodo mestni konferenci ZK,
kjer so prav tako spregovorili o gospodarski
problematiki našega mesta.

IVO BREČIČ


